
Geacht College van burgemeester en wethouders,  

 

Uw college heeft de Adviesraad Gemert-Bakel gevraagd om een reactie op het conceptvoorstel 

Beleidsuitgangspunten gemeenschapshuizen Gemeente Gemert-Bakel. Aan dit verzoek komen wij 

graag tegemoet. 

Uit het voorliggende het voorstel wordt duidelijk dat de doelstelling is dat het gemeenschapshuis een 

ontmoetingsplaats moet zijn voor alle inwoners. Het gemeenschapshuis biedt ruimte aan verenigingen 

en andere maatschappelijke initiatieven en activiteiten van sociaal-culturele aard. Tevens moet het 

laagdrempelig en toegankelijk zijn. De Adviesraad onderschrijft deze uitgangspunten. 

Voort lezen we dat het beheer en exploitatie van een gemeenschapshuis door een stichting gaat 

plaatsvinden. We realiseren ons dat er een hele grote verantwoordelijkheid rust op de schouders van 

de stichtingsbesturen, die vooral zullen bestaan uit vrijwilligers. Daarom spreken wij onze zorg uit of er 

voldoende animo en expertise is om binnen alle kerkdorpen een stichting op te richten, die voldoende 

berekend is op haar taken. Dit, omdat (zoals ook al bleek uit het eerder voorliggende voorstel inzake 

het vrijwilligersbeleid) het moeilijk is om vrijwilligers te krijgen.  

Wij achten het daarom ook van belang dat de stichtingsbesturen voldoende ondersteuning krijgen 

vanuit de gemeente. Dit betekent korte lijnen met de gemeente, alsmede hulp bij lastige regelgeving 

of andere belemmeringen.  De Adviesraad vraagt zich af of er wellicht behoefte is aan een 

overgangsfase ten aanzien van een geleidelijke overdracht van gemeentelijke taken naar de 

stichtingsbesturen. In het uitvoeringplan zou dit uitgebreid aan bod moeten komen. Dit om het 

bestaansrecht van de gemeenschapshuizen in de toekomst te kunnen blijven garanderen. 

Ook staat in het voorliggende voorstel dat de opbrengst van verhuur en de verkoop van consumpties 

mag worden ingezet voor de exploitatie. De gemeente draagt financieel bij via een 

subsidie. Uitgangspunt is para commerciële horeca, maar maatwerk moet mogelijk zijn.  De 

Adviesraad onderschrijft dit, maar stelt ook dat de exploitatie van de gemeenschapshuizen niet de 

plaatselijke commerciële horeca moet verzwakken.  

Daarom onderstrepen we het belang tot het creëren van duidelijkheid voor alle partijen en het maken 

van goede afspraken met een breed draagvlak, zowel voor de gebruikers van de 

gemeenschapshuizen als voor de plaatselijke commerciële horeca. Ook hier vragen we extra 

aandacht voor in het uitvoeringsplan. Tevens doen we de suggestie om bij de bemensing van de 

gemeenschapshuizen te kijken naar de mogelijke inzet van inwoners met een afstand tot de 

arbeidsmarkt.  

Wij wensen u veel succes met de verdere uitwerking van de gemeenschapshuizen in de zeven kernen 

van Gemert-Bakel en blijven graag op de hoogte van de ontwikkelingen. 

 

Met vriendelijke groet, 

 
Sylvia Conijn 
Voorzitter Adviesraad Sociaal Domein Gemert-Bakel  
 

 


